
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 22. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 394
Kan ministeren bekræfte, at der er meget store forskelle i prisen for lovpligtige
forsikringer ved nybyg af helårsboliger, afhængig af hvor mange helårsboliger
et firma opfører, og at store firmaer, som bygger flere hundrede helårsboliger
årligt, betaler væsentligt mindre i forsikring pr. bolig, end mindre firmaer der
opfører f.eks. 5 helårsboliger om året? I bekræftende fald er ministeren så
enig i, at forsikringen udgør et konkurrenceparameter, og hvad er ministerens
holdning til, at forsikringspræmien i stedet fastsættes som en fast kvadratme-
terpris med tillæg for paptag, træspær m.v., således at forsikringspræmiens
størrelse er ens, uanset hvor mange helårsboliger et firma opfører?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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